
 

Van:   
Verzonden: woensdag 19 oktober 2022 10:42
Aan: Bekhuis, Ursula
CC:  
Onderwerp: vragen aan  gisteren

Ursula

Gisteren stuurde je  een mail met een paar vragen. In overleg met  beantwoord ik die in deze
mail voor je.

Een vraag vanuit de coalitie:
Voor volgende week staat op de raadsagenda dat het voorbereidingsbesluit van tafel gaat? Als het voorbereidingsbesluit van
tafel gaat, kan er dan een motie ingediend worden waarin nogmaals de einddatum van 10 jaar genoemd wordt.

Antwoord:
Ja dat kan, wellicht is een amendement zelfs beter maar dat kunnen ze het beste kortsluiten met de grrjfier. Verder is
er nu ook een collegebesluit met dezelfde strekking in voorbereiding waarvan het de bedoeling is dat het college daar
dinsdag een besluit over neemt en daar 's avonds in de raadsvergadering ook mededeling van kan doen. Maar beide
kunnen ook naast elkaar bestaan, voordeel is dan dat beide bestuursorganen zich uitspreken

En dan de checkvraag: bestuursakkoord wordt opgesteld door omwonenden, coa en gemeente. Dit wordt juridisch bij ons door
jullie gecheckt en vervolgens nog extern door . Zo zeg ik het toch goed? (Buurt zal het hws ook nog wel bij hun juristen
laten checken)

Antwoord:
Ja dat klopt. Na de check door de advocaat komt het als concept naar het college, dan gaat het voor wensen en
bedenkingen naar de raad en dan komt het weer terug voor definitieve besluitvorming door het college. Overigens is
formeel geen sprake van opstellen door omwonenden. Zij leveren input maar COA en gemeente besluiten en zijn dus
ook (eind-)verantwoordelijk voor het opstellen

Met vriendelijke groet
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